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Beszámoló 
Az Országos Tanácsban végzett munkáról 

2020 február 23-án, az a akkori KKGY-n kaptam meg a bizalmat, hogy póttagként 

vegyek részt az Országos tanács munkájában. Ez után részt vettem az ülések, valamint online 

egyeztetések több mint felén, amelyen kifejtettem a meglátásaimat és javaslataimat a 

megvitatott témákkal kapcsolatban. A legfontosabb témák az OKGY ülések döntés-

előkészítése, az új VKSZ stratégiai döntéseinek meghozatala, az új próba rendszer kérdései 

voltak, ezen felül számtalan kisebb horderejű kérdés megvitatásában, illetve döntés 

meghozatalában vettem részt. 

Két fontosabb projektet kezdeményeztem, az egyik az OT bizottsági működésének 

bevezetéséről szóló ügyrendi szintű javaslat kidolgozása és végigvitele volt. Ez idén januárban 

elfogadásra került. A másik egy jelenleg is futó, szélesebb kört érintő projekt a kerületi 

küldöttgyűlések működéséről szól, melyről széles merítésű kérdőívezés történt, mely 

eredmények alapján jelenleg is fut az ebből következő szabályzatmódosítások kidolgozása. 

Póttagként sokszor helyettesítettem olyan X. kerületi OT tagokat, akik az adott ülésen 

vagy megbeszélésen nem tudtak részt venni. 

Az Országos Tanács, meglátásom szerint, az elmúlt másfél évben pozitív irányba 

változott, a cél az, hogy a Szövetség szerves része legyen, ne sziget szerűen működjön, amely 

működés sajnos jellemző tud lenni. Szeretnék továbbra is azon dolgozni, hogy az Országos 

Tanács a mozgalmunk minél hasznosabb döntéshozó platformja legyen. 
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